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 הצגת סדר יום:

 לרשות אחת   אשכולי סל ספורטייעוד תקציב : 2022חצי מרתון  .1

ת בטיחות  ובדיק תפת  שושירותי תחזוקה עמקים, עם אשכול גליל מכרז משותף יציאה ל אישור  .2

 ומתקני כושר. בגני משחקים 

 . אשכול גליל מזרחימרכישת עגלות אשפה  אישור  .3

 2022תקציב  ו   תב"רים עדכון .4

 2022הצגת דו"ח ביצוע רבעון  .5



 
 
 
 
 
 

 

 עדכוני מנכ"לית  .6

 

 

ימים באשכול, יש צוות מקצועי באשכול   10ישיבה ראשונה שלי ואני  בוקר טוב לכולם, זוהי   :בן שימול  מירב

 והרבעון הזה אנחנו עובדים על הבנייה. 

 

 : ייעוד תקציב סל ספורט אשכולי לרשות אחת 2022חצי מרתון .1

שכל רשות מקבל  משתתפים, ההצעה של האשכול היא להעביר את הכסף   800היה אירוע נהדר עם  :פרידלנד אורי

 .לרשות אחת , רק ממשרד הספורטדרך סעיף יוזמות בסל ספורט 

 לאיזה רשות מעבירים  :ידוביץדו משה

והלאה תעבור לכפר ורדים ומשם האשכול יעביר  2023מעבירים לכפר ורדים, אני מקווה שגם שנת  :פרידלנד  אורי 

 . את הכסף למטה אשר

 .לכפר ורדים  ספורטסל העברת תקציב פה אחד:  החלטה

 

 

 גליל עמקים לשירותים עבור גני משחקים: רשויות אשכול איגוד ערים מכרז משותף עם יציאה לאישור .2

 .המכרז המבוקש הוא בהובלת אשכול רשויות הגליל והעמקים  :לנקרי  שמעון

 .אנחנו משתתפים איתם בכדי להוזיל עלויות לאשכול עבור יועץ מקצועי

 עבודות ,וכושר אספקה והתקנה של מתקני משחק עבודותהמכרז מורכב ממספר פרקים, מספר זוכים לכל פרק:

עבודות אספקה והתקנה של   ,עבודות של  אספקה והתקנה של הצללותאספקה והתקנה של מצעים בולמי נפילה, 

 ונינג'ה  מתקני כושר

תחזוקה   לשירותי גליל עמקיםרשויות אשכול איגוד ערים עם למכרז משותף מאשרים יציאה החלטה פה אחד: 

 שותפת ובדיקת בטיחות בגני משחקים ומתקני כושר 

 

 

 גליל מזרחי רשויות אשכול רכישת עגלות אשפה מאיגוד ערים אישור  .3

ללא הצורך   ,רשויות האשכול לבצע רכישהלהמאפשר מכרז ,מזרחי כלי האצירה של גליל של במכרז  מדובר: מירב

מייצר תקורה משימוש  האשכול  הרשויות חוסכות בעלויות בשל המחירים הנמוכים. בנוסף,  בהליך מכרזי משלהן.

 . במכרז זה

מער גליל  ומאפש  ההתקשרותבי  לאשכול  למכרז,  יציאה  התקציב  חוסכת  את  לנצל  ולאשכול  האשכול  לרשויות  ר 

וי נמוך שנקבל שקיבלנו ממשרד להגנת הסביבה. המחירים שקיבל אשכול גליל מזרחי טובים מאוד ביחס לשוק, וסיכ 

 חירים דומים במכרז שלנו מ

 אשכול ה  עם מיטיבה והיא ויעילות  חיסכון  מטעמי נדרשת  שההתקשרותלאחר המועצה שוכנעה  :אחדפה  החלטה

 . אשכול גליל מזרחירכישה מ  מאשרים ורשויות האשכול, 

 

 



 
 
 
 
 
 

 

 

 2022תב"רים ועדכון תקציב עדכון . 4

 . 2022 תקציבעדכון תב"רים ועדכון רימא  מציגה את   

וגם עובדת שנכנסה    לאיגוד   צוערות הוא בגין קליטת שתי , העדכון  2022אני מביאה לעדכון תקציב  רימא  עבד:

  במחלקה לפיתוח חברתי .לעבוד כמנהלת מרכז ה"גלגליל" 

 מלש"ח.  8,571,873 -מסתכם ב לאחר העדכון  התקציב 

 .2022תקציב  מאשרים פה אחד את עדכון התב"רים ועדכון :אשכולמועצת  

 

 2022הצגת דו"ח ביצוע רבעון . 5

 "ח.רימא מציגה את הדו

 .: יש לנו איזון תקציבי באשכולרימא עבד

 : איפה כל התקורות שהרשויות משלמות? שמעון  לנקרי

 .עלות השירותאין תקורות מעבר ל   רימא עבד:

 כל הרשויות משלמות בזמן? : האם שמעון לנקרי

מקווה שהמצב עוד  , אני גבייה ותשלומים על ידי הרשויותמבחינת  :  אנחנו במצב הרבה יותר טוברימא עבד

 .ישתפר

 . מתי אנחנו סוגרים את התאגיד? עודף תקציבים זה לא טוב  שמעון לנקרי:

אמורה להסתיים ואז נוכל   7714ההרשאה התקציבית של תכנית ההשקעות  2023באוגוסט  ,: שנה הבאהרימא עבד

  נעביר את פעילות ההטמנה לאיגוד.לסגור את התאגיד ו 

 2022   3 ביצוע רבעוןדו"ח מי בעד אישור  שמעון לנקרי:

 2022 3: מאשרים פה אחד את דו"ח ביצוע רבעון מועצת אשכול 

 

 עדכוני מנכ"לית . 6

 :מרכז היתרים

 . מלש"ח 13זכינו בקול קורא של משרד הכלכלה בסך  בן שימול:מירב 

 . עשינו ישיבה ראשונה עם ראש העיר כרמיאל לקבוע  היכן יישב המרכז היתרים :לנקרי שמעון

מפחית  ה זכינו בקול קורא היה משותף לאשכול בית הכרם שאנחנו האשכול המוביל.    המענה  בן שימול: מירב

ראשונה עם בית הכרם ואנחנו עובדים על בניית הסכמות איך המרכז יתנהל, שמעון לנקרי  רגולציה , נעשתה פגישה 

 .הציע שהמטה יישב בעכו

בסמכויות של הוועדות  אנחנו מדברים על מרכז שיקדם את היזמים ויזרז את תהליכי הרישוי ,בלי לפגוע  :כהן ניב

הרגולטורים  שישבו בו גם בודקי תוכניות וגם ם לקבלת היתרי  יייעודז אחוד  כמר  להקיםהכוונה . המקומיות

 . מאשר היוםמענה מהיר יותר  ןיינת ועל ידי כך א המרכזיים 

 . יזם יגיע למרכז היתרים שאמור להפחית את הרגולציה ויכיל את הרגולטורים לנקרי: שמעון 

, משרד הכלכלה   60%שבעזרתו ירד הזמן בחצי עד חודשים לקבל היתר, אנחנו הצענו מודל  70לוקח היום  כהן: ניב 

ומשרד רוה"מ יתמכו עוד במשך הדרך, ובהמשך נביא למועצה את שינוי המבנה הארגוני שנגזר מתוך המרכז  

 ההיתרים כי המרכז יהיה כפוף לאשכול. 



 
 
 
 
 
 

 

 . אני רק רוצה להבין האם המרכז ישרת את כולם  מרנץ:פו ארקדי

 .תופס עבור קול קורא? כי לפעמים יש  בקשה כזוהאם מרכז ההיתרים  :אג'םנ ראדי

 .אנחנו נבדוק  בן שימול: מירב

 

 2022ת באיל סיור לימוד כלכלה כחולה

י יש לנו פה פוטנציאל גדול  , לדעתשלצערי לא נכחו בו מספיק ראשי רשויות היה סיור טוב מאד   לנקרי: שמעון

השלב הבא הוא להביא להצעת  . האקוסיסטם שיש, שם יש שם אקדמיה עסקיםואנחנו צריכים ללמוד מאילת, על 

 .מחליטים

יכלו להביא לתוספת בגליל המערבי   ואנו מאמינים שהפוטנציאל בתחום  על פי בדיקות ראשונות שערכנו  כהן:ניב 

  בשכר גבוה. אלפי משרות של 

  התב"עותגם  ו נכסים קיימים כבר באשכול יש לנ   .אני נסעתי סקפטי לסיור, אבל אני השתכנעתי אייל שמואלי:

ייכנס  האשכול   הימיות שמאפשרות ניסויים וגידול חקלאי כבר קיים. את אילת זרקו מתוך הים, אני מניח שאם

 .לזה חזק הם ירצו להצטרף למאמץ

אני רוצה להגיד לכל מי שלא בא, רק דרך הרגליים ניתן להבין וללמוד ורק ככה נוכל להבין את   :לנקרי שמעון

 . הצרכים של הסקטור

 

 רכבת השדרה 

מנינו את דביר לנגר למאבק ברכבת החדשה בתוואי שעובר בתוך חיפה, המדינה כרגע תומכת   :לנקרי שמעון

 בעיריית חיפה, ואנחנו עושים את כל מה שאפשר על מנת להצליח לשנות את ההחלטה, הערר האחרון נדחה. 

 . אנחנו הגשנו ערר דרך דביר, הוא ביקש תוספת תקציב :בן שימול מירב

היכולות המקצועיות שלנו, הפעילות המשפטית של דביר היא עליו. אנחנו רוצים אנחנו קרובים למיצוי כל    :כהן ניב

 לבקש  מהמועצה פה להוביל מאבק פוליטי.

של   העוולותברגע שהשר והממשלה תיכנס אנחנו נזמין כראשי רשויות את השר ונראה לו את  :לנקרישמעון 

 התוכנית.  

 .כול דף מסרים מסודר ופשוטמבקש מהאש  :שמואלי אייל

 . לישיבה עם השר  אני מציע להביא את יו"ר רכבת ישראל שמעון גואטה:

 

 7114-איכות סביבה  תיירות אזורית, ,65 מאבק בתת"ל התחייבות כספיות:  החלטת מועצה

,  65תת"ל מאבק  –נושאים   3בהתחייבות קודמות שלכם במועצה באני מבקשת את עזרתכם בן שימול : מירב 

 איכות סביבה. 7714תיירות אזורית וגם  

 שילמו וגם לא חתמו על החוזה. רוב הרשויות לא ניב כהן: 

 . כל רשות צריכה לחתום על ההוצאה הכספית שמעון לנקרי:

 . למה זה לא נכנס לדמי החבר חביש: והיב

 . לגבות דמי חבר נוספים צריך לשנות את זה במועצהעל מנת  עדי הרטל:

בהתחייבות  בעמידה  במהלך השבוע הבא אנחנו נגיע לרשויות ואני מבקשת את עזרתכם  :בן שימול  מירב

 .הכספיות



 
 
 
 
 
 

 

בימים הקרובים  חלקכם כבר נפגשתי ועם  חלקכם, עם 2023אני עובדת עם צוות האשכול על מנת לבנות את שנת 

 להצליח בתפקיד.  אפגש, ואני מקווה מאדעוד 

מבחינה מקצועית ביחד עם הצוות    הבחירה בך הייתה פה אחד, ואנחנו רוצים שתעשו קפיצת מדרגה  לנקרי: שמעון

 . המקצועי שלך

 

 ייחסות נוספות:הת

 : רמזור שייח דנון

האשכול צריך לשלוח מכתב    .המערביוקע את כל הגליל הוא ת ,יח דנוןי על הרמזור בשמבקש שנדבר  :מרלירונן 

 . לניסים פרץ

 .נוציא מכתב מטעם האשכול ונראה מה הלאה לנקרי:שמעון 

 

 להבים:  תטכנולוגיימפעל 

 . על מנת להפעיל חברה שתעזור לנהל את המשברהתקשר איתן ברושי   מרלי:רונן 

 .  לחכות עד אחרי הדיון השנייש מפעל גם בתפן, אני מציעה  :שאלתיאל הלוי סיגל

   .בסדר גמור מרלי: רונן

 . ההחלטה היא שאנחנו מחכים עד לדיון השני של ועדת הכספים שיתקיים בנהריה או בתפן :שמעון לנקרי

 

 

 

 

 

 הישיבה ננעלה-סיכום הישיבה 

 , אושרמוטוקול רהפ

 

 

                                                                                                       מירב בן שימול,

 שמעון לנקרי, ראש העיר, עכו                                                                                     "לית אשכול רשויות גליל מערבי מנכ

 י ל רשויות גליל מערבויו"ר אשכו

                                                                                                                                                    

 שי וטוקול: יפתח כותב הפר


